
مردم  گفت:  خوزستان  دادگستری  کل  رئیس 
و  کنند  دقت  خانگی  صندوق های  عضویت  در 
قرار  مالی  سوءاستفاده  مورد  که  باشند  مواظب 
رئیس  مرادی،  صادق  حجت الاسلام  نگیرند. 
کل دادگستری خوزستان در نشست با اصحاب 
برگزار  قضائیه  قوه  هفته  مناسبت  به  که  رسانه 
دنبال  قضا  دستگاه  داشت: مجموعه  اظهار  شد، 
استان در  در  این مجموعه  احقاق عدالت است. 
این شرایط کرونا نیز با تمام توان دنبال پیگیری 

مسایل مردم است.
احترام  دنبال  استان  در  افزود: دستگاه قضا  وی 
به ارباب رجوع و کاهش مدت زمان رسیدگی به 
پرونده است. اکنون حداکثر مدت زمان رسیدگی 
به پرونده ها در محاکم 60 روز است. این مدت 

زمان در سال 81 بیش از یک و نیم سال بود.
رئیس کل دادگستری خوزستان بیان داشت: در 
خوزستان که یکی از استان های پهناور می باشد 
حدود 620 قاضی در حال خدمت داریم که تنها 
59 درصد نیازمندی های ما را تامین کرده و 41 
درصد نیازمندی استان خالی باقی مانده و فشار 
مضاعفی به همکاران وارد می شود. برای تامین 
نیروی انسانی مورد نیاز دوره های کارآموزی را 
با حضور دانش آموختگان دانشگاه و حوزه شروع 

کردیم.
مرادی گفت: اگر دولت اعتبار مورد نیاز را تامین 
درصد   90 داریم  بنا  ساله  پنج  برنامه  در  کند 
این  تامین کنیم. در  را  نیاز  انسانی مورد  نیروی 
از  خروج  دنبال  نیز  قاضی   120 نزدیک  شرایط 

استان هستند.

در سال 98  این شرایط  با وجود  اما  افزود:  وی 
قریب به 940 هزار پرونده در دادگستری استان 
حجم  که  شد  رسیدگی  اختلاف  حل  شورای  و 

بسیار عظیمی است.
کرد:  بیان  خوزستان  دادگستری  کل  رئیس 
زندانیان  از  نفر   130 کرونا  شرایط  به  توجه  با 
را مرتکب نشده  واجد شرایط که جرم حساسی 
از 4  به بیش  بودند مشمول عفو قرار گرفتند و 
هزار نفر از زندانیان سراسر استان مرخصی داده 
و  یافته  پایان  به سبب کرونا  این مرخصی  شد. 
زندانیان پس از طی دو هفته قرنطینه به زندان 

برمی گردند.
مسئول قضا استان درباره نسبت آزادی زندانیان و 
افزایش جرم اظهار داشت: این مرخصی مشمول 
آمار  با جرایم مسلحانه نشده و مطابق  زندانیان 
معاون نیروی انتظامی در دوره مرخصی زندانیان 

آمار جرایم کاهشی بوده است.
بسته  هزار   4 حدود  افزود:  همچنین  وی 
 500 و  هزار  یک  به  قریب  و  معیشتی  کمک 
به  رهبری  معظم  مقام  سوی  از  اهدایی  کارت 

خانواده های زندانیان داده شد.
سازش  و  صلح  بحث  در  کرد:  عنوان  مرادی 
مصالحه  به  پرونده ها  34  درصد  به  نزدیک 
انجامید و 46 مورد قتل منجر به قصاص با سعی 
سازش  و  صلح  واحد  در  ما  همکاران  تلاش  و 

شورای حل اختلاف به صلح انجامید.
داشت:  اظهار  خوزستان  دادگستری  کل  رئیس 
در زمینه آتش سوزی جنگل ها با تعدادی از افراد 
زدن جنگل  آتش  به  اقدام  به شکل عمدی  که 
هوای  قانون  مطابق  و  شده  برخورد  می کردند 
پاک برای خاطیان بین 2تا 5 سال زندان در نظر 

گرفته شده است.

به سوال  درپاسخ  قضا خوزستان  دستگاه  رئیس 
در  قضا  دستگاه  اقدامات  درباره  خبرنگاری 
دستگاه مجری  این  داشت:  بیان  کاهش طلاق 
قانون است و قبلا مطابق قانون، قبل از طلاق ما 
پرونده ها را به داوری ارجاع می دادیم ولی قانون 
را  نوعی طلاق  به  و  را حذف کرده  داوری  این 

تسهیل کرده است.
اقدامات  پیشگیری  معاونت  در  البته  گفت:  وی 
بین  کاهش طلاق  برای  آموزشی  های  دوره  و 
زوجه تشکیل شده است.این اقدامات در یکسال 
گذشته میزان طلاق را یک درصد کاهش داده 
است. همچنین مساله کرونا در دنیا سبب افزایش 
میزان  کشور  در  کرونا  ولی  است  شده  طلاق 
میزان  است.  داده  کاهش  درصد   32 را  طلاق 

جرایم نیز30 درصد کاهش یافته است.
مرادی همچنین درباره اخذ مالیات از پزشکان 
پزشکی  نظام  هماهنگی  با  داشت:  اظهار 
کارتخوان  هستند  ملزم  مطب ها  تمامی 
مالیات  مسئله  برای  کلی  طور  به  کنند.  نصب 
طور  به  دستگاه  در  مالیات  پیگیری  کمیسون 

مرتب تشکیل می شود.
داشت:  اظهار  خوزستان  دادگستری  کل  رئیس 
دقت  خانگی  صندوق های  عضویت  در  مردم 
سوءاستفاده  مورد  که  باشند  مواظب  و  کنند 
مالی قرار نگیرند. یکی از صندوق های خانگی 
با  کردیم.  برخورد  داشت  عضو  هزار   70 که 
عضو گیری  حال  در  که  خانگی  صندوق های 
اجازه  و  برخورد  بودند  شهرها  سایر  و  اهواز  در 

ندادیم. عضو گیری 

از  نمایندگان خوزستان در مجلس شورای اسلامی  رئیس مجمع 
وضعیت  بررسی  راستای  در  بهداشت  وزیر  با  مجمع  این  نشست 
انجام  بر  تاکید  با  محدودیت ها  اعمال  گفت:  و  داد  خبر  استان 
بیماری  شیوع  زمینه  در  بالایی  تنش  از  که  بخش هایی  تعطیلی 

کرونا برخوردار هستند، ضروری است.
وزیر  با  نمایندگان  مجمع  نشست  پیرامون  حسینی  کریم  سید 
بهداشت گفت: طی تماس تلفنی که پیش از این با وزیر صورت 
گرفت، از وزارت بهداشت خواسته شد برای مقابله هرچه بهتر با 
شیوع این بیماری به استان خوزستان توجه خاصی صورت بگیرد.

امکانات  همچنین  و  لازم  مالی  منابع  اختصاص  داد:  ادامه  وی 
موردنیاز درمانی و بهداشتی از جمله مهمترین خواسته های ما در 

راستای توجه هرچه بیشتر به استان خوزستان است.
شورای  مجلس  در  خوزستان  استان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
وی  از  درمان،  و  بهداشت  وزیر  با  تماس  در  یادآورشد:  اسلامی 
خواسته شده به منظور مدیریت و نظارت هرچه بهتر بر عملکرد 
ستاد مدیریت بیماری کرونا تا عادی شدن وضعیت در خوزستان، 

حضور و نظارت مستمری در استان داشته باشد.

حسینی افزود: بر همین اساس وزیر بهداشت طی روزهای آینده به 
استان سفر میکند و همزمان نیز نماینده تام الاختیار این وزارتخانه 

در خوزستان حضور خواهد داشت.
* مراکز درمانی نیاز به توجه دارند

رئیس مجمع نمایندگان مردم استان خوزستان در مجلس شورای 
و  درمانی  مراکز  از  شده  انجام  بازدیدهای  به  اشاره  با  اسلامی 
بیش  استان در حال حاضر  استان، گفت: کادر درمان  بیمارستان 
از دیگر نقاط کشور در حال خدمت هستند و این موضوع ممکن 
است باعث ایجاد خستگی برای قشر تلاشگر خط مقدم مقابله با 

بیماری کرونا شود.
وی با تاکید بر انجام وظایف دستگاه های متولی در زمینه پشتیبانی 
از کادر درمانی استان و همچنین پیشگیری از ابتلای شهروندان 
بیمارستانی و درمانی استان  بیماری گفت: ظرفیت مراکز  این  به 
نیاز به توجه بیشتری دارد که در همین راستا معاون درمان وزیر 
و  ارزیابی  را  موجود  در خوزستان وضعیت  هفته گذشته  بهداشت 
مورد بررسی قرار داد. حسینی خاطرنشان کرد: برخی از شهرهای 
نزدیک  از  باید  که  دارند  قرار  قرمر  وضعیت  در  خوزستان  استان 

وزارتخانه  این  مدیریتی  مجموعه های  و  بهداشت  وزارت  توسط 
مورد پایش قرار بگیرد. بر اساس این گزارش، عمده افرادی که در 
خوزستان به کرونا مبتلا شدند سابقه حضور درآیین های عروسی، 
عزا و یا مسافرت داشته اند. اجباری شدن ماسک در همه ادارات 
و ارگان ها مصوب شده است و در صورت همراه نداشتن ماسک 
توسط فرد، باید ماسک مورد نیاز ارباب رجوع توسط دستگاه های 

اجرایی تامین گردد.

شیوع ویروس کرونا در کشور و رشد آمار ابتلا به این بیماری باعث 
شد ستاد ملی مقابله کرونا شرایط ویژه ای را برای حفظ سلامتی 
تصمیمات  از  یکی  کند؛  اعمال  ویروس  گسترش  از  پیشگیری  و 
اتخاذشده، ممنوعیت برگزاری مراسم عروسی و عزا در تالارهای 

پذیرایی بود.
بنا بر این تصمیم، هیچ تالار پذیرایی اجازه برگزاری مراسم ندارد 
اما برخی مردم بدون توجه به این ممنوعیت بر برگزاری مراسمات 
اصرار دارند و به هر شکلی که شده می خواهند مراسم خود را در 

این شرایط سخت کرونایی برگزار کنند.
و  شخصی  باغ های  خانه ها،  در  عزا  و  عروسی  مراسم  برگزاری 
پروتکل های  رعایت  بدون  خوزستان،  در  خصوصی  اماکن  دیگر 
یک  به  خوزستان  قرمز  وضعیت  در  که  است  مساله ای  بهداشتی 
دغدغه تبدیل شده است. با افزایش برگزاری این گونه مراسمات 
به صورت زیرزمینی در خوزستان، این سوال مطرح است که آیا 
پروتکل های  رعایت  با  پذیرایی  تالارهای  در  مراسمات  برگزاری 
بهداشتی بهتر از برگزاری آن ها به صورت مخفیانه و بدون رعایت 

پروتکل های بهداشتی نیست؟
* تصمیمی برای بازگشایی تالارهای پذیرایی اتخاذ نشده است

و  بازرسی سازمان صنعت، معدن  و  نظارت  معاون  بهرام جباری، 
تجارت خوزستان در خصوص امکان بازگشایی تالارهای پذیرایی 

اظهار کرد: ستاد مدیریت کرونا برای بازگشایی تالارهای پذیرایی 
در استان خوزستان تصمیم گیری می کند و تاکنون تصمیمی مبنی 

بر بازگشایی تالارها اتخاذ نشده است.
وی افزود: پیگیری هایی از سوی اتحادیه تالارهای خوزستان برای 
بازگشایی با رعایت دستورالعمل های بهداشتی انجام شده است اما 
را  برگزاری هیچگونه مراسمی  اجازه  پذیرایی  تالارهای  همچنان 

در سطح استان ندارند.
* برگزاری مراسم در تالارها بهتر از برگزاری زیرزمینی در خانه ها 

است
پروتکل های  رعایت  با  مراسمات  برگزاری  اینکه  بیان  با  جباری 
بهداشتی در تالارها بهتر از برگزاری زیرزمینی این مراسمات در 
خانه ها و دیگر اماکن است، گفت: باوجود اینکه برگزاری مراسم 
عروسی و عزاداری در خوزستان ممنوع است اما گزارش هایی از 
و  باغ ها  خانه ها،  در  زیرزمینی  صورت  به  مراسم ها  این  برگزاری 

اماکن خصوصی داریم.
* به وضعیت تالارها رسیدگی نشده است

سیروس جعفری، رئیس اتحادیه سالن های غذاخوری و تالارهای 
شده  باعث  پذیرایی  تالارهای  بودن  بسته  گفت:  اهواز،  پذیرایی 
مراسم های عروسی به خانه های شخصی کشیده شود و با توجه 
به اینکه در خانه ها خبری از رعایت کردن موارد بهداشتی نیست، 

شاهد بالارفتن آمار ابتلا به ویروس کرونا هستیم.
تالارهای  بازگشایی  برای  بسیاری  درخواست های  افزود:  وی 
پذیرایی با رعایت پروتکل های بهداشتی به مسئولان ارائه کرده ایم 
تالارها  بازگشایی  خواستار  جمهور  رئیس  از  نامه ای  در  حتی  و 
و  است  نشده  رسیدگی  تالارها  وضعیت  به  تاکنون  اما  شده ایم 

همچنان اجازه فعالیت و بازگشایی نداریم.
* معیشت تالارها و صنوف وابسته به آن ها به خطر افتاده است

اهواز  پذیرایی  تالارهای  و  غذاخوری  سالن های  اتحادیه  رئیس 
تصریح کرد: زمانی که یک تالار خدمات ارائه می دهد، بسیاری از 
صنوف از جمله آرایشگاه ها، فروشگاه های پوشاک و مواد غذایی و 
گل فروشی ها نیز از این روند منتفع می شوند و بسته بودن تالارها، 

معیشت همه این اصناف را دچار مشکل کرده است.
رعایت  با  پذیرایی  تالارهای  بازگشایی  کرد:  خاطرنشان  جعفری 
پروتکل های بهداشتی بسیار بهتر از آن است که مراسمات عروسی 
برگزار  باغ ها  و عزا، به صورت مخفیانه و زیرزمینی در خانه ها و 
داریم هرچه سریع تر در خصوص موضوع  انتظار  رو  این  از  شود. 
بازگشایی تالارها تصمیم گیری شود زیرا برگزاری مراسم با رعایت 
آن  از  بهتر  بسیار  اجتماعی  فاصله گذاری  حفظ  و  بهداشتی  موارد 
است که مراسمی بدون هیچ پروتکل بهداشتی و با جمعیت زیاد در 

یک محیط محدود و کوچک مانند خانه برگزار شود.

دبیر ستاد پیگیری اجرای سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی قوه قضائیه 
در خوزستان از کاهش 20 درصدی طلاق در استان پس از شیوع 

کرونا خبر داد.
نعمت ا... بهروزی به مناسبت هفته قوه قضاییه در اهواز برگزار شد، 
اظهار کرد: با وجود اینکه در سه ماه اخیر در پی شیوع کرونا طلاق 
در سطح دنیا افزایش یافته اما میزان طلاق در خوزستان 20 درصد 

کاهش یافته است.
وی افزود: سال گذشته نیز شاهد افزایش 12 درصدی آمار طلاق در 
خوزستان بودیم که با احتساب این موارد، خوزستان حدود 32 درصد 

کاهش موارد طلاق داشته است.
دبیر ستاد پیگیری اجرای سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی قوه قضائیه 
در خوزستان گفت: پرونده های کیفری وارد شده در خوزستان در سه 
ماهه سال جاری، 37 درصد کاهش یافته است یعنی شاهد کاهش 37 
درصدی جرم در خوزستان بوده ایم. سال گذشته نیز شاهد 13 درصد 
افزایش ورودی پرونده ها بودیم که با این احتساب، کرونا به تنهایی 50 

درصد ورودی پرونده ها را کاهش داده است.
عیسی پورسلیمی معاون دادستان عمومی و انقلاب مرکز خوزستان 
نیز در این نشست اظهار کرد: علاوه بر اینکه دادسراها جهت حفظ 

اراضی منابع طبیعی و اراضی ملی فعال هستند، شورای بیت المال نیز 
با رئیس کل دادگستری و دیگر مسئولان برگزار و در خصوص تغییر 
کاربری ها، حفظ اراضی ملی و دست اندازی به اراضی ملی جلساتی 

تشکیل می شود.
وی افزود: در سال گذشته حدود یک هزار و 416 فقره پرونده در این 
زمینه تشکیل شد. 639 پرونده از این تعداد در حوزه تغییر کاربری و 
442 پرونده در حوزه تغییر کاربری غیرمجاز تشکیل شد و متهمانی 
دستگیر شدند. پورسلیمی با بیان اینکه به هیچ وجه با متجاوزین به 
اراضی دولتی مماشات نخواهیم کرد، ادامه داد: در مجموع 2 هزار و 66 

هکتار اراضی به دولت اعاده شده است.
معاون دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان خوزستان در خصوص 
وضعیت پرداخت مالیات پزشکان نیز گفت: کلیه مطب ها ملزم به نصب 
کارتخوان هستند و با کسانی که در این زمینه اقدام نکنند، برخورد 

قانونی می شود.
در ادامه حجت الاسلام جواد حسن زاده، معاون قضایی دادگستری کل 
خوزستان نیز در این نشست در خصوص وضعیت طلاق در خوزستان 
اظهار کرد: احکام و محاکم خانوادگی، تابع قوانین موضوع محاکم 
خانواده تابع قوانین و مقررات موضوعه و مدونه ای هستند که از طریق 

مدتی  تا  افزود:  وی  می رسند.  تصویب  به  اسلامی  شورای  مجلس 
پیش حتما برای طلاق توافقی نیز به داوری ارجاع داده می شد اما 
اکنون عنوان شده است که طلاق توافقی نیازی به ارجاع به داوری 
ندارد بنابراین طلاق توافقی تسهیل شده است و این کار را قانون گذار 
انجام داده است و این مساله دیگر در دست ما نیست. معاون قضایی 
دادگستری کل خوزستان بیان کرد: افزایش طلاق به عوامل مختلفی و 

علل بیرونی از جمله مسائل اقتصادی و مواد مخدر برمی گردد.
حسن زاده بیان کرد: در صورتی که در مورد رسیدگی به پرونده های 

طلاق اشکالی در نحوه رسیدگی و برخورد باشد، پیگیری می کنیم.
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نمایندگان استان در انتخابات 
هیات رئیسه کمیسیون ها هم شکست خوردند ؛

سر خوزستان باز بی کلاه ماند
اعضای هیأت رئیسه 13 کمیسیون تخصصی مجلس یازدهم 

شورای اسلامی در اجلاسیه اول انتخاب شدند.
به گزارش نسیم خوزستان، گویا ناکامی مسئولان خوزستانی 
در  خوزستانی  نمایندگان  مورد،  آخرین  در  و  ندارد  پایانی 
مجلس از تصاحب حتی یک کرسی ریاست هیات رئیسه های 
کمیسیون های تخصصی مجلس باز ماندند. متاسفانه 17 نماینده 
انتخابات هیات رئیسه 13 کمیسیون  نتوانستند در  خوزستان 
تخصصی مجلس نقشی ایفا کنند و علیرغم حضور گسترده 
نمایندگان استان در کمیسیون انرژی و به دلیل وجود شکاف بین 
نمایندگان خوزستان، ریاست این کمیسیون حیاتی و استراتژیک 
به یک غیر خوزستانی سپرده شد.چند روز گذشته نیز به دلیل 
اختلاف شدید بین نمایندگان استان و در شرایطی که همه چیز 
برای ورود یک خوزستانی در هیات رئیسه مجلس محیا بود، 
خوزستان از این امتیاز مهم محروم شد.اگر این اختلافات ادامه 
پیدا کند، مردم خوزستان باید از همین ابتدا دست خود را از این 
نمایندگان بشورند.به گزارش نسیم، در دوره قبل 6 کرسی از 

هیات رئیسه کمیسیون ها متعلق به نمایندگان خوزستان بود.

با رفتن بن عباس ؛
علی فرهمندپور 

سرپرست فرمانداری دزفول شد
با برگزاری آیینی، علی فرهمندپور به عنوان سرپرست جدید 
فرمانداری ویژه شهرستان دزفول معارفه و از زحمات امید بن 

عباس سرپرست پیشین این فرمانداری تقدیر شد.
فرمانداری ویژه شهرستان  پیشین  امید بن عباس سرپرست 
دزفول در آئین تکریم و معارفه سرپرستان پیشین و جدید که 
در سالن اجتماعات فرمانداری برگزار شد، اظهار کرد: در آغاز 
حضور 195 روزه خود در شهرستان دزفول فضای شهرستان 
با همکاری شورای  بود که  انتخاباتی و حساس  یک فضای 
تأمین، هیئت نظارت و هیئت اجرایی از این گذر با سربلندی 
خارج شدیم. وی افزود: انتخابات دزفول انتخاباتی سالم پرشور و 
با حضور حداکثری مردم بود که توانستیم هر آنچه را که در قانون 
بود، به خوبی اجرا کنیم. سرپرست پیشین فرمانداری ویژه دزفول 
تصریح کرد: پس از انتخابات بلافاصله اعلام رسمی شیوع کرونا 
شد و ما وارد بحران این بیماری شدیم. هرچند وضعیت دزفول 
قرمز است اما اقدامات بسیار خوبی در این راستا انجام شده 
است که اگر این اقدامات صورت نمی گرفت وضعیتی مشابه 

استان های قم، گیلان و مازندران برای دزفول رخ می داد.

مدیرکل آموزش و پرورش خوزستان :
اینترنت مناطق محروم 

تا شهریور تقویت می شود
آموزش  اینکه  بیان  با  خوزستان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
ما  آموزش های  از  یکی  "شاد"  شبکه  از  استفاده  و  مجازی 
برای سال تحصیلی پیش رو خواهد بود، گفت: باتوجه به این 
موضوع باید زیرساخت های شبکه اینترنت تقویت شود و اداره کل 
ارتباطات استان و وزارت ارتباطات در حال پیگیری این موضوع 
هستند که تا شهریورماه زیرساخت های اینترنتی کلیه مناطق 
محروم و روستایی را تقویت کنند.کوروش مودت در جلسه ستاد 
سنجش سلامت نوآموزان بدو ورود سال 1399-1400 که در 
اداره آموزش و پرورش استثنایی خوزستان برگزار شد، اظهار کرد: 
رئیس جمهور در ستاد ملی کرونا، آغاز سال تحصیلی جدید را 15 
شهریور اعلام کرد. همچنین در خصوص چگونگی حضور دانش 
آموزان در مدارس چند سناریو  وجود دارد که با توجه به شرایط 

استان ها و شهرستان ها در این خصوص تصمیم گیری می شود.
وی افزود: در شهرهایی که وضعیت شیوع کرونا قرمز است، 
با وضعیت زرد آموزش حضوری  آموزش مجازی، شهرهایی 
و نیمه حضوری و برای شهرهایی با وضعیت سفید، آموزش 
پرورش  و  آموزش  مدیرکل  است.  شده  پیش بینی  حضوری 
خوزستان با اشاره به اهمیت استفاده از شبکه "شاد"، ادامه داد: 
بر اساس پیش بینی ها، آموزش مجازی و استفاده از شبکه شاد 
یکی از آموزش های ما برای سال تحصیلی پیش رو خواهد بود، 
بنابراین باید زیرساخت های این شبکه تقویت شود و اداره کل 
ارتباطات استان و وزارت ارتباطات درحال پیگیری هستند که 
محروم  مناطق  کلیه  اینترنتی  زیرساخت های  شهریورماه  تا 
و روستایی را تامین کنند. ما نیز مناطقی که نیاز به تقویت 
زیرساخت های اینترنتی دارند را معرفی کردیم و تا شهریور ماه 
این کار انجام می شود.مودت بیان کرد: استان خوزستان تنها 
استانی است که در شورای آموزش و پرورش آن به ریاست 
استاندار، تعهد تامین سه هزار تبلت برای دانش آموزان نیازمند 
داده شد. با توجه به اینکه در استان مناطق صعب العبور وجود 
دارد، اگر بخواهیم از شبکه شاد استفاده کنیم باید زیرساخت های 
مورد نیاز را برای دانش آموزان فراهم کنیم. شبکه شاد دستاورد 
بزرگی است که ظرفیت بسیار بالایی دارد. وی با بیان اینکه 
امسال پایگاه های سنجش سلامت باید بیش از 70 هزار دانش 
آموز را رصد کنند، گفت: در سال های گذشته پایگاه های سنجش 
سلامت دانش آموزان، روزانه 40 نفر پذیرش داشتند اما امسال 
این تعداد به 20 نفر رسیده و تعداد اعضای پایگاه ها نیز به منظور 

حفظ پروتکل های بهداشتی کاهش یافته است.

معاون شیلات خوزستان :
بیش از یک میلیون بچه ماهی 
در رودخانه دز رهاسازی شد

معاون آبزی پروری اداره کل شیلات خوزستان از رهاسازی یک 
میلیون و 100 هزار قطعه بچه ماهی در مسیر اصلی رودخانه دز 
خبر داد.کوروش میرزایی اظهار کرد: هر ساله با هدف حفظ و 
بازسازی ذخایر آبزیان استراتژیک، اداره کل شیلات با همکاری 
سازمان حفاظت محیط زیست نسبت به رهاسازی گونه های 
استان  تالاب های  و  رودخانه ها  در  ماهی  بچه  بومی مختلف 
خوزستان اقدام می کند. وی افزود: امسال نیز یک میلیون و 100 
هزار قطعه بچه ماهی بومی در محدوده پارک جنگلی میلاد در 
مسیر اصلی رودخانه دز رهاسازی شده است. از این تعداد، 650 
هزار بچه ماهی از گونه گطان و 450 هزار بچه ماهی از گونه 

برزوم هستند.
معاون آبزی پروری اداره کل شیلات خوزستان تصریح کرد: در 
سال گذشته حدود 420 هزار قطعه بچه ماهی از گونه های بومی 

در پایین دست سد تنظیمی علی کله در دزفول رهاسازی شد.

رئیس دادگستری خوزستان :

حداکثر زمان رسیدگی به پرونده ها 60 روز شده است

نماینده مردم اهواز :

وزیربهداشتبهخوزستانمیآید

معاون سازمان صمت خوزستان :

عروسيهامخفیانهدرحالبرگزاریهستند

معاون دادستان عمومی و انقلاب اهواز :

دادگستریبامتجاوزینبهاراضیدولتیمماشاتنمیكند

اکبر ناصری :
۷۰ درصد شبکه برق جنوب

 به کابل خود نگهدار مجهز شد
مدیر شرکت توزیع نیروی برق ناحیه جنوب خوزستان گفت: 
اروندکنار،  آبادان، خرمشهر،  برق شهرهای  70 درصد شبکه 

مینوشهر و چوئبده به کابل خودنگهدار مجهز شده است.
تبدیل  اهداف  مهمترین  از  یکی  داشت:  اظهار  ناصری  اکبر 
شبکه های مسی برق به کابل خودنگهدار جلوگیری از نصب 
جنوب  ناحیه  در  برق  کابل های  سرقت  و  غیرمجاز  انشعاب 

خوزستان است.
وی افزود: 50 درصد شبکه برق شهرستان آبادان، 45 درصد 
شبکه برق شهرستان خرمشهر و 90 درصد شبکه برق اروندکنار 

به کابل خودنگهدار تجهیز شده است.
مدیر شرکت توزیع برق ناحیه جنوب خوزستان خاموشی ها 
در جنوب خوزستان را ناشی از انشعاب غیرمجاز برق و سرقت 
کابل های شبکه اعلام کرد و گفت: انشعاب غیرمجاز و سرقت 
کابل های برق از شبکه علاوه بر اتلاف انرژی، خسارت جبران 

ناپذیری به شبکه برق وارد می کند.
وی همچنین ضمن توصیه به شهروندان برای صرفه جویی در 
مصرف برق گفت: مصرف برق در ناحیه جنوب خوزستان بیش 
از مقدار مصرف سال گذشته است و در صورت تداوم این روند 
احتمال خاموشی  ناخواسته در ساعات 13 الی 18 و 20 الی 23 

که پیک مصرف است، وجود دارد.
وی افزود:در صورتی که اهالی ساکن در ناحیه جنوب استان 
خوزستان 10 درصد از مصرف خود را کاهش دهند خاموشی در 
تابستان امسال نخواهیم داشت ولی با ادامه روند فعلی امکان 
خاموشی در فصل گرما وجود دارد. ناصری اظهار داشت: کاهش 
ساعات اداری یکی از راه های کاهش مصرف برق است ولی 
در کنار آن انتظار می رود مردم الگوی مصرف برق را رعایت 
کنند. مشترکان برق با احساس مسوولیت و کاهش مصرف، 
پایداری شبکه را تضمین کنند.مدیریت توزیع برق ناحیه جنوب 
خوزستان شهرهای آبادان، خرمشهر و اروندکنار با بیش از 140 

هزار مشترک را زیر پوشش دارد.

برای اولین بار ؛
تولید شمش فولاد 

از مرز یک میلیون تنُ عبور کرد
برای اولین بار تولید شمش فولاد خوزستان در فصل بهار از مرز 

یک میلیون تُن عبور کرد.
قطار موفقیت  های شرکت فولاد خوزستان از ابتدای سالی که 
از سوی مقام معظم رهبری به نام جهش تولید نامگذاری شده 

است، بدون توقف در حال حرکت است.
علی محمدی مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان در گفت و 
گو با خبرنگار روابط  عمومی،  از دستیابی به تولید بیش از یک 

میلیون تُن شمش،  در فصل بهار خبر داد.
محمدی با اشاره به ارتقاء تولید ماهانه در دو ماه نخست سال 
بنام  از سوی مقام معظم رهبری  افزود: در سالی که  جاری 
جهش تولید مزین شده است،  فولاد خوزستان توانست با تکیه 
بر توان داخلی برای اولین بار در سه ماهه نخست سال با تولید 
یک میلیون و 24 هزار تُن شمش، به رکورد جدیدی در فصل 

بهار دست یابد.
مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان تشدید تحریم  های ظالمانه 
را فرصتی برای اعتماد به توان داخلی دانست و اظهار داشت: 
با  را  اخیر تشدید تحریم  های ظالمانه، کشور  در سال های 
مشکلات اقتصادی مواجه کرده است، لیکن خودباوری، تکیه بر 
توان داخلی و نگاه تامین از منابع داخل پیامدهای مثبت تشدید 

تحریم  هاست.
از  ارزآوری  و  محور  صادرات   و  کیفیت  با  تولید  افزود:  وی 
ویژگی های محصولات شرکت فولاد خوزستان است. بدون 
شک همه ی توان خود را بکار می  گیریم که به اقتصاد بدون 
افتتاح کارخانه ی  نفت کمک کنیم.محمدی اشاره ای هم به 
گندله سازی سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی کرد و گفت: 
به  گندله  تُن  میلیون   ظرفیت 5  با  مجموع  در  کارخانه  این 
دست توانمند متخصصان داخلی طراحی و ساخته شده است 
و در فاز اول با ظرفیت تولید 5/2 میلیون تن گندله در سال 
به بهره برداری رسید. هدف از راه اندازی این کارخانه تکمیل 

زنجیره ارزش از معدن تا نورد است. 
مدیرعامل فولاد خوزستان در پایان، شکست کرونا را در گرو 
توکل به خدا و رعایت موارد بهداشتی دانست و افزود: اولویت 
مجموعه فولاد خوزستان حفظ سلامت جامعه و کارکنان است. 
با توکل به خدا و پیروی از دستور العمل های بهداشتی، در آینده 

نزدیک کرونا را شکست می  دهیم.

سازمان آب و برق خوزستان :
سارقان تاسیسات مارون به دام افتادند

رئیس اداره حریم بانی شرکت بهره برداری از سد، نیروگاه و 
شبکه های آبیاری مارون از شناسایی دو سارق تاسیسات شبکه 

آبیاری جایزان با همکاری نیروهای امنیتی و انتظامی خبر داد.
به گزارش شبکه خبری سازمان آب و برق خوزستان، "میثم 
پوراسماعیل" گفت: با تلاش و گشت زنی های مکرر و شبانه 
روزی پرسنل حریم بانی در شبکه های تحت پوشش آبیاری 
مارون، با همکاری واحد بهره برداری جایزان و حضور به موقع 
نیروهای امنیتی و انتظامی پاسگاه جایزان، دو سارق در حال 
سرقت آشغالگیر سیفون، نرده حفاظ پل و درآپ شبکه های 
جایزان ) روستای جولکی و ده صفر ( دستگیر و به مراجع 

قضایی تحویل داده شدند.
وی با اشاره به عدم وقفه در آبرسانی به مزارع تاکید کرد: اگرچه 
اقدام سارقان هزینه های تعمیر و بازسازی را به شرکت تحمیل 
می کند ولی با حضور به موقع گشت های شبانه روزی و نیز 
رفع نقص دریچه های آبیاری در کمترین زمان ممکن، تاکنون 
مشکل خاصی در تامین و انتقال آب مزارع کشاورزی تحت 

پوشش شبکه بوجود نیامده است.
رئیس اداره حریم بانی شرکت بهره برداری از سد، نیروگاه و 
شبکه های آبیاری مارون، با بیان اینکه هرگونه تعدی به اموال 
عمومی، با هماهنگی نهادهای انتظامی و قضایی با جدیت تمام 
پیگیری خواهد شد، خاطرنشان کرد: کشاورزان تحت پوشش 
شبکه های آبیاری مارون از اهمیت تاسیسات آبیاری آگاه بوده 
انتظار می رود ضمن حفظ هوشیاری خود، هرگونه موارد  و 
مشکوک را به نیروی انتظامی و گشت های حریم بانی و بهره 

برداری شرکت اطلاع دهند.


